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Fatsa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Tayfun Karataş “Ordu’nun Çorlu’su olacağız” dedi.  Fatsa Organize Sanayi Bölgesindeki genişletme çalışmaları hakkında gazetemize açıklamayapan Karataş, “Organize Sanayi Bölgemizin genişletilmesi için bakanlığa müracaatımız vardı.Bu müracaatımızı Milletvekilimiz Sayın İhsan Şener yakından takip ediyor. Bakanlık yetkililerigeldi. İncelemelerini yapıyorlar. Umarım süreç kısa sürer. Biz 2013 yılı içinde prosedürüntamamlanmasını arzu ediyoruz. Bu 2014’ün ilk yarısına da sarkabilir. Ancak çalışmalarımızaralıksız sürüyor. Şu an itibariyle yeni oluşturulacak alan için talepler geliyor. Başta Çamsanolmak üzere Gürsoy Fındık ’da yer talebinde bulundu. Dolayısıyla Fatsa Organize SanayiBölgesi ilgi görüyor. Çamsan 70 dönüm, Gürsoy 60 dönüm yer istiyor. Biz de Fatsa olarakOrdu’nun Çorlu’su olacağız diyoruz. Zaten Fatsa sanayileşme alanında ilerliyor. Bu sanayileşmeyoğunluğu karşısında büyük liman ihtiyacı olacaktır. Liman yapımı çalışmalarını da gündemdetutacağız. Kaldı ki; ilimizde de büyük limanın Fatsa’ya yapılması yönünde ortak görüşler var.Sanayimizin hızlı gelişmesi liman ihtiyacını da tetikleyecektir.” dedi.  
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